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ČESKO: Už vícekrát jsem zde psal, že podle mého je v této covidové válce jedním z hlavních
poražených tzv. vlastenecká fronta. Ti, kteří chodili číst na alternativní weby, kteří si po zprávách na
ČT došli ještě přečíst Kechlibara, Novou republiku, Pravý prostor…. a možná i Vidlákovy kydy. Ti,
kteří se rozmýšleli, zda zvolit Okamuru, co to házeli Babišovi trošku se skřípěním zubů, ale s
vědomím, že je nejméně špatný mezi špatnými. Ti, které nebytčně štvalo, že nám někdo říká, čemu
musím věřit, že z nás dělají blbce. Ti, kteří si nechtěli nechat chcát na hlavu. Řadím se také do této
fronty.

 

Diskuse je dokonalý mikrokosmos, kde můžeme vidět to, co se stalo. Covid nás rozdělil
víceméně napůl. V tomto ohledu se covid mocným strašně moc hodil a kdyby proti vlastenecké
frontě nestála taková banda debilů, zřejmě by to na národovcích napáchalo dlouhodobé škody. Lidé
dole se totiž konečně začali sjednocovat a nacházet společnou řeč. Začali být schopni definovat svoje
zájmy, uměli je vyjádřit ve volbách a této poptávky si povšimli politici a začali ji do jisté míry i
uspokojovat. Pak přišla breberka a dokázala to rozdělit na spiknutí vs. průšvih. Debata dodnes není
uzavřená. Včera to bylo viět i v poslanecké sněmovně, že pořád ještě se považuje za řešení vše
rozvolnit a to by mělo pomoci.

Naštěstí… se začíná ukazovat, že proti národním požadavkům nestojí sjednocení a schopní
globalisté, ale spíš parta namachrovaných blbečků. Protože jen blbečci mohli rukou společnou a
nerozlučnou udělat frašku z celé naší demokracie. Nejprve parlament odmítne prodloužit nouzový
stav, aby si ho pak hejtmani vyprosili zpátky. Do toho moc soudní háže viditelně písek do soukolí
zrušením částí volebního zákona a nařízením o otevření gymnázia… které ale nikdo nerespektuje.
Poslanci se ukázali jako banda šašků, senát se ukázal jako banda šašků a i vláda ve všem zoufale
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plave. Babiš se io zde na Kydech připravil o většinu podpory, kterou ještě před půl rokem nesporně
měl.

Když si to tak vezmu, ještě víc než národní fronta, prohrála naše ústava. Prohrály ty statisíce
zákonů, které postupně vytvořily spleť definitivního chaosu. Které udělaly tak dokonalé brzdy a
protiváhy, že se vlastně nedá dělat nic. Jen úředničit. Prohrála vláda, která si na nic netroufne, nic
nesmí, čeká na razítka, protože by mohla být policejními plukovníky odvedena do lochu. To už tu
bylo. Prohrála poslanecká sněmovna, která žvanila a žvanila, až málem dorazila nemocnice. Prohráli
hejtmani, kteří se museli postavit proti svým stranickým šéfům. Prohrál senát v čele se Zastrčilem,
který sice něco mektá, ale už ho nikdo neposlouchá. Prohrál Rychetský a jeho melody boys, kteří
hasili oheň benzínem. Prohrávají ministerstva neschopná jakékoliv komplikovanější organizace.
Prohrála odborná veřejnost, která se neumí ujednotit na tom, co se vlastně děje, jak je to nebezpečné
a co to umí. Pár jednotlivců na tom nemůže nic změnit.

Prohrává SÚKL, který na jedné straně dovolí bez registrace použití jakéhosi
blamblamaléku, ale má problém s isoprinosinem i ivermectiem. Byť jsou to léky, které se dají
snadno sehnat a používají se už desítky let. Vlastně se najednou ukázalo, že úřad, který byl založen
proto, abychom my lidi nedělali pokusné králíky a nepíchali nám nějaký sajrajt, tak teď už úředníci
slouží jen k tomu, aby ochránili byznys farmaceutických firem.

Prohrává i zdravotnictví, protože zjišťujeme, že tu není kvůli tomu, aby léčilo lidi, ale aby
vydělávalo na léčbě. Najednou koukáme, že v “zaostalých” zemích jako je Rusko dělají vakcínu ne
pro zisk, ale pro boj s pandemií.

Prohrává celá líbodémo, protože jejich ojromodla se sama odkopala neschopností objednat
vakcíny.

Ve světle těchto všech proher, není ta národovecká zase tak velká. Naopak… když už i
Vlastimil uznal, že jsme ve válce… za poslední měsíc se začínají názory rozdělených alternativců zase
trochu sjednocovat. I ti největší odmítači přestali mluvit o tom, že v nemocnicích leží jen kompars.
Ono není divu, když vidíte neschopnou vládu v přímém přenosu, tak můžete těžko křičet, že jsou to
schopní manipulátoři vyškolení u Gatese.

Myslím že nebudu daleko od pravdy, když řeknu, že je umetená cestička pro českého
Orbána. Nemyslím si, že by byla zatracena demokracie, nebo že by si tu někdo přál, aby nám vládl
neodvolatelný Velký Vůdce. Ale aby nám vládl premiér s pořádným mandátem, který by mohl při
mezinárodních vyjednáváních prohlásit, že Česká republika je až do příštích voleb on, to už si tu
leckdo představit dovede. Najednou by hodně lidí souhlasilo s přímou volbou premiéra na celé
volební období. Podobně jako to má americký prezident.

Po roce boje s pandemií si stále více lidí přeje někoho, kdo by uměl vystoupit před sněmovnou a říci
dnešní opozici, že jestli nechápou, k čemu je zapotřebí nouzový stav a musejí si to nechat
zdůvodňovat, že by měli složit mandát a nastoupit do Bohnic. Nebo kdo by uměl bouchnout do stolu
a říci, že to bude jako v Bělorusku. Nebo že bude tvrdý lockdown, ale občané mám pro vás
překvapení – zajistil jsem deset milionů očkovacích dávek. Zítra přijdou…

Myslím, že stále více lidí by bylo ochotno akceptovat jakoukoliv strategii boje s covidem,
kdyby ji uskutečňoval někdo s mentalitou Žukova nebo Pattona a ne nějaký sráč, který
odvolává co slíbil a slibuje co odvolal. Který udělá nějaké pravidlo, ale pak zařídí kamarádům spoustu
výjimek. Který by uměl stát za svým slovem a uměl by si vynutit respekt. Který by uměl zakleknout
nejen na jednotlivce, ale i na nadnárodní korporaci. Který by se uměl vysmát nejen



Je tady nějaký čtenář, který by očekával zlepšení díky pondělní uzávěře okresů? Je tu někdo,
kdo si myslí, že lidi jezdí chlastat do garáží mimo své okresy? Je tu někdo, kdo v tomto lockdownu
nelockdownu vidí nějaký protiepidemický přínos? Je tu někdo, kdo vidí přínos v nošení respirátorů a
dvojitých roušek? Věří někdo tomu, že právě tohle pomůže? Je tu tím pádem někdo, kdo by v těchto
opatřeních viděl něco kvalitativně lepšího, než co tu máme doteď?

Každý den nám covid vyrábí nejen tisíce lidí, co už na covid věří a mají z něj respekt, ale
také vyrábí tisíce lidí, kteří chtějí hlavně nějaké řešení a nejen únavné čekání, které nás
nikam neposouvá. Každý den přibývají tisíce lidí, kteří si hlavně přejí vykročit, abychom se v tomto
sajrajtu netopili stále hlouběji. Každý den přibývají tisíce lidí, kteří vidí jasnou potřebu v silném muži
v čele, který budeme mít dostatek odvahy i možností nastolit strategii a vymoci si její dodržování.
Každý den přibývají tisíce lidí, kteří to sice neumějí definovat, ale chtěli by něco jako Orbána.

V posledních dnech jsem rozvíjel úvahy vysloveně neústavní. Zabýval jsem se myšlenkami na různá
převzetí moci, převraty, puče i povstání. Ale vlastně to může dopadnout i čistě volebně… všichni
budou víceméně odejíti a prostě lid bude zaujat někým novým. Někým, kdo si to bude dělat tak nějak
pomaďarsku. Důvody pro silnou a méně omezovanou akceschopnější vládu stále přibývají. Ve velkém.
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